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Abstract (en)
A hinge, especially a single-axis hinge, with a hinge arm (2) mountable on a furniture wall (1) and at least one hinge pot (4) which is articulated on
the hinge arm and is located on the door and into which an inner coupling part (5) can be inserted. There is a clamping screw (7) which holds the
coupling part (5). The coupling part (5) can be anchored in the hinge pot (4) by means of a spring-loaded bolt part (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Scharnier, insbesondere Einachsscharnier mit einem an einer Möbelwand (1) montierbaren Scharnierarm (2) und mindestens einem daran
angelenkten türseitigen Scharniertopf (4), in den ein innerer Kupplungsteil (5) einsetzbar ist. Eine Klemmschraube (7) ist vorgesehen, die den
Kupplungsteil (5) hält. Der Kupplungsteil (5) ist in dem Scharniertopf (4) mittels eines federbeaufschlagten Riegelteils (8) verankerbar.
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